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SLOVENSKO: Ten výkričník je namieste, lebo teraz, na rozdiel od známeho príslovia, sa
dajú veci naozaj zmeniť a nie je to len kozmetika, čo sa zmení. Hovorím to preto, lebo v
našich končinách sa referendami málokedy mení niečo podstatné s tým, že asi v polovici
prípadov voľby priniesli pre Slovensko a Slovákov z dlhodobého hľadiska negatívne
výsledky.

Prečo to hovorím?

Väčšina referend dopadla žalostne a tie, ktoré boli predsa úspešné, tak buď sa im robila neskutočná
kampaň, alebo výsledky boli „upravené“ (a teraz môžeme špekulovať nad tým, či tie neúspešné boli
naozaj neúspešné), lebo voliči zväčša buď boli apatickí (akože to nič nezmení) alebo sa zatvárili, že sa
ich to netýka. Čo sa týka parlamentných volieb, tak tam výsledky sú premenlivé, lebo priemerný
Slovák sa zväčša nezaujíma o politiku (je jedno či ide o dennú či reálnu) a hlasuje podľa emócií a
médií. Čo v praxi znamená, že zväčša nehlasuje za niečo a niekoho, ale proti niekomu a niečomu, ako
napr. v 1998 sa hlasovalo proti Mečiarovi kvôli rozpútanej mediálnej hystérii; v 2006 ľudia hlasovali
proti Dzurindovi kvôli zhoršujúcej sa životnej úrovni a korupcii; v 2010 hlasovali proti Ficovi, ktorý
podľa ich pocitu nenaplnil nádeje voličov, v 2012 zas hlasovali proti vtedajšej vláde, ktorá sa
prejavila ako protislovenský živel a v 2020 zas hlasovali proti korupcii resp. proti systematickej
korupcii a vyčíňaniu papalášov v ovzduší poznačenom úkladnou vraždou.

Ďalšia vec je, že Matelko svojim vyčíňaním pred verejnosťou odkryl a v istom zmysle stále odkrýva
celé siete prevažne zahraničných agentov s tým, že Slovákom sa znižuje životná úroveň a prakticky
všetky podnikania na Slovensku okrem niektorých zahraničných firiem zápasia o svoje prežitie. Inými
slovami Slováci vidia nielen to, že je zle, ale vidia aj to, že kvôli komu a prečo sme chudobní s tým, že
prakticky neexistuje sociálna skupina, ktorú na Slovensku nenaštvali. Teraz, keď Matelka viac-menej
stiahli z verejných funkcií je všetko vypuklejšie, lebo všetka tá mediálna kozmetika, ktorá bola
nanesená na túto a ďalšie akože pravicové/liberálne vlády, bola odstránená.

A teraz čo?

Zásadne ísť na to referendum, aj keď to možno oficiálne bude neúspešné (budú podvádzať a čarovať s
výsledkami tak, ako sa to dialo v 2019 a 2020 u nás), lebo prinajmenšom vyjadríte vôľu na čo
najskoršie ukončenie tejto nepodarenej paródie na smutnú klauniádu a v najlepšom prípade svojim
hlasom umožníte ju aj ukončiť. To je jedna stránka vecí.

Druhá stránka vecí je, že zúčastnením sa na tomto referende znižujete krvavosť všetkých
nadchádzajúcich udalostí, lebo beriete do vlastných rúk zodpovednosť a prestávate byť obeťami
okolností.
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